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Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi
Erőforrások Minisztériumát vezet ő miniszterhez

„Miként hasznosítja az állam az egészségügyi adatokat? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Információim szerint elkészült az Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezel ő (volt OEP) új
várólista kezelő rendszere a PET/CT központi várólista átvételére, amelynek a z

implementációja 2017. I . félévében valósul meg, online valósidej ű megoldással .

Tervben van a Betegfogadási lista új online valósidejű regisztrálási rendszere, amely – az

intézményi várólistákhoz hasonlóan – egyeztetésre kerül az elszámolási jelentések adataival . A

rendszer országos bevezetését több lépcsőben kívánják megvalósítani .

Januári híradások szerint működőképes az e-egészségügy egységes kommunikációs rendszer e
is. Legalábbis a kórházakat, háziorvosokat és patikákat összekapcsoló platform jól szerepelt
egy teszten – mondta az államtitkár . Idén az e-rendszert támogató 90 ' ezer eszköz (szoftverek,
stb.) beszerzése történik meg .

Mindezek mellett külön-külön adatokat gyűjtenek és rendszereznek, ill . gyűjtöttek és

rendszereztek a legfőbb egészségügyi háttérintézmények, így különösen Országo s
Tisztifőorvosi Hivatal (OTH), Országos Gyógyszerészeti és Élelmezés-egészségügyi Intézet
(OGYÉI), Egészségügyi Nyilvántartási és Képzési Központ (ENKK), Országos Betegjogi,
Ellátottjogi, Gyermekjogi és Dokumentációs Központ (OBDK), Országos Epidemiológiai
Központ (OEK) .



Láthatjuk tehát, hogy az egészségügy területén számos adatbázis keletkezik, számos irányb a
van a szolgáltatóknak saját m űködésükrő l és az ellátottakról is adatszolgáltatási kötelezettségü k
és mindezen számosságra számos informatikai rendszer van használatban . Ezek azonban úg y
tűnik csak szigetszerűen állnak rendelkezésre .

Mindezekre tekintettel kérem Tisztelt Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre :

Miként kívánják a jövőben működtetni az egészségügyben jelenleg szigetszerűen
működő informatikai rendszereket?

Hoz-e változást az E-Health rendszer a háttérintézményekben keletkez ő adatok,
adatbázisok kezelésében és az eddigi informatikai rendszerek alkalmazásában ?

- Összefutnak-e majdan a szálak, azaz lesz-e olyan szerv, ami egységes felülete n
mindezen adatbázisokat képes lesz elérni ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . február 2 .

Tisztelettel,
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